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Pan
Marcin Buchali
Radny
Rady Miejskiej
w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację, dotyczącą konieczności modernizacji budynku 

i obiektów sportowo-rekreacyjnych na terenie Szkoły Podstawowej nr 175 w Łodzi 

przy ul. Pomorskiej 27 informuję, że Miasto Łódź sukcesywnie podejmuje działania 

mające na celu poprawę ich stanu technicznego.

W latach 2022-2023 wykonano naprawę izolacji fundamentów budynku 

szkoły za łączną kwotę 294.970 zł. W roku 2024 w placówce zaplanowano 

wykonanie instalacji wentylacji mechanicznej w sali gimnastycznej i pomieszczeniu 

kuchni, jednak z uwagi na problem z wyłonieniem wykonawcy, prace nie zostały 

wykonane. Środki finansowe zostały przeniesione w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na rok 2025. Łącznie na ten cel na rok 2025 Miasto Łódź zabezpieczyło 

środki w wysokości 390.775 zł.

W roku 2020, w ramach Łódzkiego Budżetu Obywatelskiego, Szkoła 

otrzymała środki na wykonanie zadania pn. „Nowocześnie, sportowo, teatralnie - 

remont sali gimnastycznej w SP 175” w kwocie 330.000 zł. W pierwszym etapie 

wykonano dokumentację projektowo-kosztorysową. Z uwagi na pandemię 

realizacja zadania została wstrzymana. W 2021 roku odtworzono zadanie w kwocie 

308.352 zł, zaktualizowano dokumentację projektowo-kosztorysową, ogłoszono 

przetarg. 



Z uwagi na oferty znacznie przekraczające zabezpieczone środki finansowe zadania 

nie udało się zrealizować. W 2023 roku zadanie po raz kolejny zostało odtworzone 

w kwocie 398.857 zł. Pomimo ponownego zwiększenia wartości środków 

przeznaczonych na realizację zadania złożone oferty znacznie przekraczały 

możliwości finansowe Miasta.

Uprzejmie informuję, iż stan techniczny placu zabaw oraz boiska 

sportowego jest mi znany, a Miasto ma na uwadze konieczność ich modernizacji. 

Z uwagi na ogromne i kosztowne potrzeby remontowo-inwestycyjne zarówno tej, 

jak i pozostałych placówek oświatowych nadzorowanych przez Miasto Łódź, nie jest 

możliwe zabezpieczenie wszystkich potrzeb w krótkim czasie. W pierwszej 

kolejności przeprowadzane są prace mające na celu zapewnienie bezpieczeństwa 

uczniom i pracownikom. 

Uprzejmie informuję, że jeżeli sytuacja będzie tego wymagała, to istnieje 

możliwość zorganizowania spotkania w celu omówienia spraw dotyczących potrzeb 

remontowych Szkoły Podstawowej nr 175. 

Dziękując za Pana interpelację, pragnę zapewnić, iż z chwilą pozyskania 

dodatkowych środków finansowych Miasto będzie mogło podjąć dalsze działania, 

mające na celu poprawę stanu technicznego placówki.

Z wyrazami szacunku

Małgorzata MOSKWA-WODNICKA
WICEPREZYDENT MIASTA ŁODZI




